
Referat Luskeråsen vel 22.01.25 
 

Til stede: Hans Jacob Dolmen (styreleder), Yngvar Aarebrot, Jan Georg Vedeler, Trine Fevik, 
Anette Lynnebakken (referent)  

 

Agenda: 

 

1. Veilag 

2. Status utbygging 

3. Økonomi 

4. Annet 

 

  

1. Veilag: 

Som en del av konsekvensutredning for opprettelse av veilag vil det bli sendt inn skriv til 
jurist for å utrede hvordan lovverket stiller seg til at det opprettes veilag der det allerede 
er ett veilag. Avventer svar for å se hva som blir veien videre.  

 

2. Status utbygging: 

Fått gjennomslag for å få all gammelskog ut av arealplanen. Reguleringsplan ligger til 
behandling hos kommunen og det følges med på hva som skjer videre.  

 

3. Økonomi: 

Gjennomgang av budsjett for 2025.  

 

4. Annet 

• Strøing: 
Problemer vedrørende strøing er tatt videre. Strøkasse er tilgjengelig, så skal brukes 
fremover. 

 

• Årsmøte:  
Gjennomgang av innspill til saker til årsmøtet. Årsberetning og saksdokumenter vil 
bli laget og sendt ut i forkant av årsmøtet.  



 
 
• Facebookside for Luskeråsen vel: 

Luskeråsen vel vedtar at facebook-siden skal være administrert av styret og styrets 
medlemmer er eneste som skal stå som administratorer. Referat fra styremøter vil 
legges ut på Luskeråsen vel sin hjemmeside og et innlegg på facebook som 
informerer om at referat er klart.  

 
• Neste styremøte:  

Styret planlegger for neste styremøte (fysisk) i løpet av helgen 21-23.februar for å 
forberede årsmøte. 
 

 
 
 

 


